
Forum Samenleving 6 juli 2020. 
 
Vragen aan de portefeuillehouder m.b.t. afsluiting Markt voor horeca:                                             
 

 
 

Op de Markt is meer ruimte beschikbaar gesteld voor de horecaondernemers. De situatie is nu dat de 
volledige Markt een afgesloten gebied is geworden  door de plaatsing van hekwerken waarin 
toegangen tot het terras zijn gemaakt. De mogelijkheid voor voetgangers en fietsers om de Markt 
over te steken is daarmee onmogelijk gemaakt. Daarom de volgende vragen: 

1. Is het de afspraak dat de horecaondernemers de volledige Markt beschikbaar hebben en dat 
passage van de Markt met fiets of te voet niet mogelijk is. 
 

2. Indien dat zo is: hoe heeft het college voorzien in de routering voor fietsers en voetgangers 
als men bijvoorbeeld van de Markt Oostzijde naar de Markt Westzijde willen gaan. En 
voldoet die routering aan de “anderhalvemeter” eisen. 
 

3. Is het college het met het CDA eens dat de Verkensteeg en het Verkensbruggetje geen 
geschikte passage in twee richtingen is voor fietsers en voetgangers. Zeker niet als dit een 
vervangende verbinding dient te zijn omdat de Markt is afgesloten. 
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